
 

BRM.0012.2.8.2021           

 

 

Protokół nr 26/2021 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 14 grudnia 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.20  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska                  – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak      – Członek Komisji 

3. Maciej Basiński                  – Członek Komisji 

4. Ewa Podogrodzka               – Członek Komisji 

5. Jacek Tarczewski               – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Gospodarki Przestrzennej                              

i Nieruchomości; 

2) Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziały Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po sprawdzeniu 

obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 5 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 25/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Informacja na temat wpływu Covid-19 na działalność uzdrowiskową i turystyczną w 2021 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 25/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 25/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Informacja na temat wpływu Covid-19 na działalność uzdrowiskową i turystyczną                     

w 2021 r. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziały Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił informację na temat wpływu Covid-19 na działalność uzdrowiskową i turystyczną                     

w 2021 r.   

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja: nie było.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Przestrzennej                              

i Nieruchomości: 

Przedstawił w jednym wystąpieniu 2 projekty uchwał: 
 

I. Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Batkowskiej i Warsztatowej oraz linii kolejowej Chorzów Batory – Tczew.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

II. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru pod projektowaną drogę położoną równolegle do ul. 

Warsztatowej.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

W związku z szybkim tempem urbanizowania się tego kawałka terenu w granicach miasta, dowodzi to 

temu, a raczej przeczy kiedyś wygłoszonym teoriom, między innymi przez Pana Prezydenta Miasta, 

kiedy na obrzeżach pojawiły się  siłownie wiatrowe, było podniesione wielkie larum, że to szkodzi. 

Przejeżdżając tamtędy, widzimy jak obiekty mieszkalne zbliżają się w kierunku tych siłowni wiatrowych. 

Prawdopodobnie mają opinię, że jest to bezpieczne, aby w najbliższej odległości zabudować ten teren,                

a potem zamieszkiwać. 

 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Przestrzennej                            

i Nieruchomości: 

Te wiatraki, zgodnie z ustawą z 2016 roku… 

 

Wypowiedź przerwana przez radnego Jacka Tarczewskiego. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Przeprosił za przerwanie wypowiedzi. Kontynuując swoją wypowiedź przekazał, że nie mówił, że 

wiatraki to coś złego. Chciał tylko pokazać, że ten podniesiony alarm kilka lat temu w sprawie siłowni 

wiatrakowych  był niepotrzebny.  

 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Przestrzennej                            

i Nieruchomości: 

Przy ulicy Warsztatowej, aby móc kontynuować zabudowę mieszkaniową zostało wydanych ok. 40 

warunków zabudowy i to umożliwia realizację zabudowy mieszkaniowej. Ustawa wiatrakowa mówi, że 

jeżeli są warunki mieszkaniowe wydane i plany miejscowe, które umożliwią zabudowę mieszkaniową 

nie można odmówić wydania pozwolenia na budowę.  
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Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały uchylający uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Batkowskiej i Warsztatowej oraz linii kolejowej Chorzów Batory – Tczew? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 22/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego                

w rejonie ulic: Batkowskiej i Warsztatowej oraz linii kolejowej Chorzów Batory – Tczew. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru pod 

projektowaną drogę położoną równolegle do ul. Warsztatowej? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, 

poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 23/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru pod projektowaną drogę położoną 

równolegle do ul. Warsztatowej. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Zwrócił uwagę na fakt postawienia na ulicy Solankowej oraz Świętokrzyskiej blisko parku Solakowego 

paczkomatów, które wizualnie szpecą, a ulica Solankowa miała być ulicą reprezentacyjną dla miasta. 

Radny zasygnalizował, że zwiększyło to ruch samochodowy, a kierowcy nie przestrzegają zasad ruchu 

drogowego i podjeżdżają blisko samochodami pod te urządzenia, aby podjąć przesyłki. Należy na to 

spojrzeć okiem gospodarza miasta i dość krytycznie do tego podchodzić mimo, że jest to wygoda 

i postęp.         

 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Przestrzennej                              

i Nieruchomości. 

Poinformował, że w sprawie paczkomatu na ulicy Solankowej prowadzone jest postępowanie 

administracyjne oraz została powołana Komisja na 20 grudnia w sprawie zalegalizowania paczkomatu.   

    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

    Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

/-/ Ewa Kempska 
protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


